
Fortegårdens beboerrepræsentation 
 

Referat af bestyrelsesmøde i beboerrepræsentationen ma. d. 

9.9.2024 

 

Til stede: Kate Kock (best. medl.), Lena Damhoff (best. medl.), Orla 

Jensen (best. medl.), Gerly Rimmer (suppl.) og Steen Højer (suppl.) 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (d. 7.8.2024) og af 

dagsorden 

Begge godkendt. 

 

2. Siden sidst 

• Opfølgning på 3. kvartalsmøde d. 19.8.2024 (bl.a. 

viderebehandling af forslaget om rygepolitik) 

Vi arbejder videre med rygepolitikforslaget på vores næste møde. 

• Møde vedr. Caféprojekt d. 21.8.2024. Projektet minimeret.  

• Montering af slutblik på dørene er færdiggjort. 

• Der var intet nyt vedr. tilbud på dørtelefonanlæg. 

 

3. Velkomstmødet on. d. 11.9. 

Starter kl. 15.30 med en rundtur til Fortegårdens faciliteter for lejerne, 

bl.a. Datastuen og værksteder. Steen Højer er lokal(e)guide. Han havde 

lavet en oversigt markering af faciliteternes beliggenhed. Den udleveres 

til deltagerne på rundturen. Fire lejl. tilmeldt i år. Efterfølgende 

evalueres mødet, bl.a. interval. 

 

4. Fra beboere 

• Forespørgsel om mulighed for obligatorisk deltagelse af 

beboerrepræsentant i forb. m. ind- og udflytning, dog med 

mulighed for fravalg. 

Ikke muligt jf. samtale m. Århus Lejerforening (Esben Obel)  

• Ønske om deltagelse i indflytningssyn. Gerly deltager fr. d. 13.9. 

 

5. Fra kassereren (Kate) 

Indestående d.d. 75.899,64 dkk.  

 

6. Forretningsgang 

Kate medbragte en renskreven forretningsgang, som vi i bestyrelsen var 

blevet enige om. Den blev underskrevet og bruges nu som vores interne 

rettesnor. 

 

7. Til FortegårdsNyt oktober 2024 

• Referat af dette møde 
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8. Dato for næste møde (og pkt. til behandling) 

• Mandag d. 4. november kl. 10-12 (afbud fra Steen) 

• Vi skal viderebehandle forslag fra udvalget vedr. fremtidig 

rygepolitik. 

 

9. Evt. 

Kate deltager i kurset ”Lejeloven fra A til Z” i Århus Lejerforening ti. 

d.10.9. 

Steen kontakter Århus Lejerforening vedr. indhentning af tilbud på 

udførelse af div. bygningsopgaver i selvejende institutioner. 

 

 

Risskov, d. 14.9.2024 

Lena Ripa Damhoff  

  

  

  

  

Vi opfordrer til, at der deltager en 

beboerrepræsentant i såvel ind- som 

udflytningssyn. 

Et par ekstra øjne er en god hjælp. 

Beboerrepræsentationen 

 

 


